

Announcement of Opening of Nominations for the Board Membership.

Dubai Financial Market (Public Joint Stock Company) (the “Company”)

The Board of Directors hereby notifies shareholders that nominations for Board membership shall open on Tuesday, 3 March 2026 and close on Thursday, 12 March 2026.

Any shareholder who meets the eligibility requirements may submit an application for Board membership to the Company’s principal office in Dubai World Trade Centre, Sheikh Zayed Road, Sheikh Rashid Tower, Dubai, or online via [Dubai Financial Market - Region’s leading financial exchange](#).

Each application must be accompanied by a brief profile of the nominee, specifying the capacity in which the nomination is submitted (executive, non-executive, or independent).

General Conditions:

1. The number of Board seats open for nomination is nine (9).
2. The nomination period shall remain open for ten (10) days from the date of this notice, in accordance with Article (9) of the Authority’s Board Chairman’s Decision No. (3/Chairman) of 2020 approving the Governance Guide for Public Joint-Stock Companies, as amended from time to time.

إعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

شركة سوق دبي المالي (ش.م.ع) (“الشركة”)

يتشرف مجلس إدارة الشركة بإعلام المساهمين الكرام عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة وذلك خلال الفترة من يوم الثلاثاء الموافق 2026/03/03 إلى يوم الخميس الموافق 2026/03/12.

ولكل شخص/مساهم توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة، أن يرشح نفسه بموجب طلب يتقدم به إلى إدارة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في مركز التجارة العالمي، برج الشيخ راشد، شارع الشيخ زايد، إمارة دبي، أو على الموقع الإلكتروني [Dubai Financial Market - Region’s leading financial exchange](#).

وعلى أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدم الطلب وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (عضو تنفيذي - عضو غير تنفيذي - عضو مستقل) والنماذج والتعهدات الأخرى كما ينطبق.

شروط عامة:

1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة تسعة أعضاء.
2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) أيام من تاريخ الإعلان وذلك وفقاً لمتطلبات المادة (9) من قرار مجلس إدارة الهيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته من وقت لآخر.

3. Any shareholder nominating themselves for Board membership shall meet the requirements set out in Federal Decree-Law No. (32) of 2021 on Commercial Companies; the Authority's Board Chairman's Decision No. (3/Chairman) of 2020 approving the Governance Guide for Public Joint-Stock Companies, as amended; and the Articles of Association, as amended from time to time.

3. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تتطبق عليه الشروط الواردة في المرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 في شأن الشركات التجارية وقرار مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته والنظام الأساسي للشركة وتعديلاته من وقت لآخر.
4. Each application must be accompanied by all documents specified under Article (10) of the Authority's Board Chairman's Decision No. (3/Chairman) of 2020 approving the Governance Guide, as amended.

4. أن يرفق بطلب الترشيح المستندات المشار إليها في المادة (10) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته من وقت لآخر.
5. Upon the close of the nomination period, a nomination may not be assigned or transferred to another person.

5. لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشيح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
6. The Company shall publish the names of nominees and their relevant nomination information on the noticeboard at its principal office and on its website at www.dfm.ae on Monday, 23 March 2026.

6. ستقوم الشركة بنشر قائمة بأسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح على موقع الشركة (www.dfm.ae/ar) يوم الاثنين الموافق 23 مارس 2026.
7. The list of nominees shall be submitted to the Capital Market Authority following the close of the nomination period.

7. سيتم موافاة هيئة سوق المال والسوق بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.